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Abstract (en)
The door frame with a cladding comprising profiled parts (1, 2, 3), each of which form a frame (4, 5), the profiled parts (11) being connected via
fastening means, for example screws (19, 20), to the door frame and at least partially covering the side pieces (8) and/or the reveal (7), and a soft
elastic seal (21) made of rubber, polyurethane or the like being connected to the frame (4) on the same side as the door, against which seal the door
(29) can be placed, at least one frame (4, 5) having a receiving means (15) for a covering (32) of the reveal (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Zarge mit einer Verkleidung aus Profilteilstücken (1, 2, 3), die jeweils einen Rahmen (4, 5) bilden, wobei die Profilteilstücke (11) mit der Zarge über
Befestigungsmittel, z. B. Schrauben (19, 20), verbunden sind, und die Wangen (8) und/oder die Laibung (7) zumindest teilweise abdecken, und
wobei eine weichelastische Dichtung (21) aus Gummi, Polyurethan od. dgl. mit dem türseitigen Rahmen (4) verbunden ist, an welche die Türe (29)
anlegbar ist, wobei zumindest ein Rahmen (4, 5) eine Aufnahme (16) für eine Abdeckung (32) der Laibung (7) aufweist. <IMAGE>
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